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محله هایی که علمک گاز جلو منازل آنها نصب شده باشد، 
»مشــترک گاز« محسوب می شــوند و این درحالی است 
که برخی از ســاکنان این مناطق هنوز گازکشی نکرده اند 
و ســهمیه سوخت نفت ســفید آنها هم قطع شده است.به 
گزارش تســنیم از کرمان، هر ساله با شــروع فصل سرما 
مشــکل تکراری مردم شرق اســتان کرمان با تامین نفت 
ســفید آغاز می شود؛ این مشکل برای خانوارهایی است که 
علمک گاز به محله آنها رســیده اما منزلشــان به هر دلیل 
هنوز گازکشــی نشده است. براســاس تعریف شرکت گاز، 
محله هایی که علمک گاز جلو منازل آنها نصب شده باشد، 
محله های دارای گاز و ساکنان این محلات »مشترک گاز« 
محســوب می شوند و این درحالی اســت که برخی از آنها 
نه گاز دارند و نه ســهمیه ســوخت نفت سفید و گاز مایع.
یکی از شهروندان بمی که لوله کشی گاز منزل خود را هنوز 
انجام نداده، با بیان اینکه فصل ســرما آغاز شــده و تکلیف 
خانواده هایی که نه گاز دارند و نه سهمیه نفت معلوم نیست، 
گفت: مسئولان باید برای مشکل ما فکری کنند.یکی دیگر 
از شهروندان بمی با اشــاره به اینکه تامین سوخت مشکل 
چندین ساله تعدادی از مردم شهرستان بم است، افزود: نه 
گازکشی داریم و نه سهمیه نفت سفید.سیدباقر نورالدینی 
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمان با 
اشــاره به مشکل شهروندان بمی، اظهار داشت: شهروندانی 
که سال های گذشته نفت سفید به آنان تعلق می گرفته در 

مناطقی بدون گاز بودنــد.وی با بیان اینکه خانوارهایی که 
امسال کارت بانکی آنان شارژ نشده، در مناطق گازدار قرار 
گرفته اند، گفت: این افراد باید به شرکت گاز مراجعه کنند.

مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمان 
با اشــاره به اینکه این افراد باید در ســامانه شرایط خاص 
را انتخاب کنند، افزود: اگر شــرایط خاص شامل حال این 

خانوارها شود؛ سهمیه نفت سفید به آنان تعلق می گیرد.
محمــد برزنگ فرماندار شهرســتان بم نیز بــا بیان اینکه 
براساس قانون شهرستان هایی که گازکشی می شوند سهمیه 
نفت سفید برای شهروندان آنها قطع می شود، اظهار داشت: 
این مشــکل در برخی از مناطق شهرســتان بم وجود دارد 
که بعضی از افراد هنوز نتوانســته اند گازکشی کنند، منزل 
آنها هنوز تکمیل نشــده یا گازکشی این منازل هنوز تایید 
نشده است.وی با اشاره به اینکه برخی از منازل هم کانکسی 
هستند که این منازل معمولاً نمی توان گازکشی کنند، ادامه 
داد: از سال های قبل پیگیری های لازم برای حل مشکل این 
خانوارها انجام شــده و مصوبه شورای تامین را می خواهد.

فرماندار شهرســتان بم با بیان اینکه با پیگیری های انجام 
شــده مقرر شــد که از طریق شــرکت نفت این مشــکل 
پیگیری شود ، گفت: مشکلات این شــهروندان با استاندار 
کرمان مطرح و در شورای تامین استان نیز موضوع مطرح و 
پیگیری شده است.وی با اشاره به اینکه این مشکل در حال 
حاضر حل شده و کسانی که نیاز به نفت سفید دارند باید در 
سامانه تجارت آزاد به صورت ویژه درخواست بدهند، افزود: 
مشکلات این خانوارها به شرکت نفت ارسال شده و پس از 
تایید سهمیه نفت سفید به آنها تعلق می گیرد.برزنگ با بیان 
اینکه این امکان از روز شنبه فراهم شده، گفت: کسانی که 
این مشــکل را دارند می توانند پس از درخواست و دریافت 

پیامک، برای دریافت سهمیه نفت خود اقدام کنند.

خانوارهایی که سهمیه آنها قطع شده چه کنند؟

مشکل سهمیه نفت سفید در شرق استان کرمان
بیشتر کودکان کار در قزوین از اتباع هستند

مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداری قزوین گفت: بیشتر کودکان 
کار در اســتان قزوین از اتباع و یا مهاجران ســایر استان ها هستند، البته برای 
ســاماندهی و حمایت از آن ها طرح های مختلف پیش بینی شــده است.مهدی 
مدرسی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا در قزوین با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
برای کودکان کار در اســتان گفت: برای حمایت از کودکان در استان اقدامات 
مختلفــی صورت می گیرد که راه اندازی کنوانســیون حقوق کودک با همکاری 
دادگستری ازجمله آن ها است.مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداری 
قزوین ادامه داد: اقدامات حمایتی برای آموزش و تحصیل و توانمندســازی نیز 
از مواردی اســت که با کمک ســایر نهادها اجرا می شود.وی عنوان کرد: بیشتر 
کودکان کار در قزوین بویژه افرادی که در سرچهاراه ها فال فروشی، تکدی گری، 
پاک کردن شیشــه ماشین و اســفنددوکنی انجام می دهند از اتباع افغانستانی 
هستند.این مسئول ادامه داد: تعدادی از کودکان کار هم از اتباع کشور پاکستان 
بوده و بخشــی هم مهاجران سایر استان ها هستند، البته تعدادی هم برای خود 
اســتان قزوین هســتند.وی بیان کرد: برای تحصیل این کودکان در طرح نماد 
شناسایی می شوند، همچنین رسیدگی به وضعیت این کودکان در قالب اورژانس 
اجتماعی 123 هم فراهم اســت تا زمینه بازتوانی و تحصیل آن ها فراهم شود.

مدرسی اظهار کرد: احتمال وجود باند و سازماندهی کودکان کار را رد نمی کنیم 
و در گذشته مواردی بوده که در این قالب کودکان را برای تکدی گری، شغل های 
کاذب ســرچهارراه یا زباله گری مدیریــت می کردند که با کمک مراجع قضایی 
شناســایی و با آن ها برخورد شده و درصورت نیاز این اقدام مجدد تکرار خواهد 
شــد.مدیرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی استانداری قزوین گفت: با کمک 
هلال احمر برای حمایت از کودکان بی سرپناه توزیع لباس گرم در فصل سرما 

پیش بینی شده است.

جاده هشتگرد-طالقان، جاده افتتاح شده ای که
 هنوز کامل نیست

فرماندار شهرســتان طالقان گفت: روشنایی جاده هشتگرد به طالقان تا دو ماه 
آینــده به بهره برداری می رســد.مهدوی گفت: زیرســازی و نصب علائم جاده 
هشــتگرد به طالقان کامل بود اما از ســمت طالقان به سمت هشتگرد تیرهای 
برق نصب شــده و تجهیزات مورد نیاز درحال نصب است و طی چند روز آینده 
کابل کشــی برق هم انجام خواهد شــد.او می گوید: روند پیشــرفت طرح قابل 
قبول اســت و پیگیری می کنیم تا قبل از سرمای بیشتر هوا کار به پایان برسد، 
نهایتا تا دو ماه آینده آینده شــاهد بهره برداری از روشــنایی جاده هشتگرد به 
طالقان خواهیم بود.فرماندار شهرستان طالقان گفت: علمک گذاری گاز با سرعت 
زیادی در روستاهای شهرستان در حال انجام است.خرداد ماه سال گذشته جاده 
جدید هشتگرد-طالقان به طول 3۴ کیلومتر پس از دو دهه با حضور وزیر راه و 
شهرســازی و استاندار البرز در دولت قبل زیر بار ترافیک رفت این درحالی بود 

که هنوز بخش قابل توجهی از این طرح آماده نبود.

استفاده از مازوت شرایط آب و هوایی اصفهان را 
بدتر  می کند

رئیس شورای شهر اصفهان گفت: امسال مقدمات استفاده از هر دو فاز از مازوت 
در پالایشــگاه فراهم شده اســت که خبر خوبی برای اصفهان نیست و در این 
صورت شرایط آب و هوا بدتر می شود.به گزارش خبرنگار مهر، محمد نورصالحی 
در نطق پیش از دســتور شصت و پنجمین جلسه علنی شورای شهر با تبریک 
هفته بســیج اظهار داشت: سخنان رهبر معظم انقلاب در دیدار بسیجیان فصل 
اخطاب است و ایشان اشــارات محکمی در خصوص اقتدار بسیج داشتند.وی با 
اشــاره به پیروزی تیم ملی فوتبال ایران در دیدار برابر ولز گفت: با این پیروزی 
روحیه نشــاط در مردم ایجاد شــد و امیدواریم این بــرد در دیدار بعدی آن ها 
نیز تکرار شود.رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان با اشاره به برگزاری مجمع 
کلانشــهرها در اصفهان بیان کرد: برنامه هفتم توسعه در این نشست در دستور 
کار اســت و طبق سیاست های کلانی اعلام شــده از سوی رهبر انقلاب، دولت 
درصدد تدوین آن ها برآمده است.وی با بیان اینکه همه ما می توانیم تأثیرگذاری 
خوبی در تدوین برنامه ای متناسب با نیازهای کشور داشته باشیم، افزود: همین 
موضوع در دیدار با شــهرداران و رؤسای شوراهای شهر کلانشهرها مطرح شد و 
دســت به دست هم خواهیم داد و برنامه خوبی در قالب پیشنهاد شورای عالی 
استان ها ارائه خواهیم داد.نورصالحی با اشاره به آلودگی هوا گفت: سال گذشته 
یکی از فازهای پالایشــگاه از سوخت گاز تبدیل به مازوت شد، امسال مقدمات 
استفاده از هر دو فاز از مازوت فراهم شده است به همین خاطر این خبر خوبی 
برای اصفهان نیســت و در این صورت شرایط آب و هوایی اصفهان بدتر از این 
خواهد شد.وی خاطرنشــان کرد: امیدواریم این خبر درست نباشد و مسئولان 
اســتان اجازه ندهند چنین اتفاقی رخ دهد. البتــه تاکنون این اتفاق نیفتاده و 

امیدوارم نیفتد.

تنها ۱۹ درصد از مخازن سدهای لرستان پُر است
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرستان گفت: در حال حاضر تنها 1۹ درصد 
از مخازن ســدهای استان پرُ است.به گزارش خبرنگار مهر، داریوش حسن نژاد 
اظهار داشت: هم اکنون 1۹ درصد از مخازن سدهای لرستان پر است که نسبت 
به مدت مشابه ســال گذشته 1۴ درصد کاهش نشان می دهد.وی افزود: حجم 
آب موجود در پشت سدهای استان 3۹.22 میلیون متر مکعب گزارش شده که 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته 1۴ درصد کاهش را نشان می دهد.مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای لرســتان تصریح کرد: در حال حاضر مجموع آب ورودی 
شش سد استان ۵۷ صدم متر مکعب بر ثانیه است.حسن نژاد با بیان اینکه امید 
داریم با ادامه بارش های مناســب وضعیت ذخیره سازی سدهای استان بهبود 
یابد، تاکید کرد: با توجه به کاهش قابل ملاحظه حجم آب موجود پشت سدها، 
همه کشاورزان و بهره برداران لازم است با اصلاح الگوی کشت و میزان برداشت 

از منابع آبی یاریگر شرکت آب منطقه ای در مدیریت منابع آب باشند.

اتمام باند دوم محور زابل ـ زهک
 نیازمند ۲۰۰ میلیارد تومان اعتبار

معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی سیستان و بلوچستان گفت: 
اتمام 13 کیلومتر باند دوم در محور ارتباطی زابل- زهک نیازمند 2۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار است.مهدی پارسی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در زاهدان اظهار 
داشــت:  اتمام 13 کیلومتــر باند دوم در محور ارتباطــی زابل- زهک نیازمند 
2۰۰ میلیارد تومان اعتبار است.وی ادامه داد: طول کلی این پروژه 23 کیلومتر 
است که تاکنون 1۰ کیلومتر آن به باند دوم تبدیل و زیر بار ترافیک رفته و در 
حال حاضر نیز عملیات ســاخت 13 کیلومتر آن در حال انجام است. بر اساس 
برنامه ریزی انجام شــده در صورت تامین اعتبار تا پایان ســال پنج کیلومتر از 
مسیر به اتمام می رسد.معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان 
سیستان وبلوچســتان تصریح کرد: در حال حاضر پیشرفت فیزیکی این پروژه 
راهســازی استان ۵8 درصد اســت و جهت اتمام آن 2۰۰ میلیارد تومان مورد 

نیاز است.

اخبار کوتاه

جمعی از کشاورزان جنوب اســتان بوشهر خواستار توجه 
دولت به مشــکلات کشــاورزان و حذف تعرفــه صادرات 
محصول گوجه فرنگی شدند.به گزارش خبرگزاری تسنیم 
از بوشــهر، محصول گوجه فرنگی خــارج از فصل از اراضی 
استان بوشــهر در حال برداشت است که پیش بینی تولید 
بیش از 6۰۰ هزار تن این محصول از مزارع برداشــت شود.
تولیــد گوجه فرنگی خارج از فصل ضمن تأمین نیاز داخلی 
بخشی از آن صادر می شود که این روزها کشاورزان به سبب 
برقراری تعرفه صادراتی و ایجاد مشکلات اعتراض کرده اند.
کشــاورزان در تماس با دفتر خبرگزاری تســنیم در بندر 
دیر در نظر گرفتن تعرفــه صادرات محصول گوجه فرنگی 
در این شرایط را ســبب بروز خسارت اعلام کردند.حسین 

آبدونی یکی از کشاورزان از اهالی شهر آبدان، اظهار داشت: 
هــر هکتار گوجه فرنگی حــدود 2۰۰ میلیون تومان برای 
کشــاورزان هزینه دارد که به امید این که محصول خود به 
نتیجه برسد و در بازار به فروش برساند.وی ادامه داد: اکنون 
کشــاورزان با این تعرفه صادرات هزینه بیشــتری متحمل 
خواهند شــد و امید دارند که محصول خود صادر کنند و 

متضرر نشوند.

این کشاورز خواســتار حمایت دولت از بخش کشاورزی و 
جلوگیری از افت قیمت محصول و ورود شرکت های تعاونی 
برای خرید تضمینی گوجه فرنگی شد.نماینده مردم جنوب 
استان بوشهر در مجلس شورای اسلامی گفت: کشاورزان با 
هزینه های بسیار زیاد محصول خود را به ثمر می رسانند و 
اعمال تعرفه سبب زیان آنان می شود.حجت الاسلام موسی 
احمــدی بیان کرد: در تذکر و دیدارها و تماس های متعدد 

پیگیر حذف این تعرفه بودم و باز هم تلاش می شود تا این 
مطالبه کشاورزان محقق شود.وی اضافه کرد: در سریع ترین 
زمان به همراه مجمع نمایندگان استان بوشهر در مجلس بار 
دیگر با وزیر کشاورزی دیدار می شود و خواسته کشاورزان 
انتقال خواهیم داد.فرماندار دیر نیز گفت: شهرســتان دیر 
ظرفیــت خوبــی برای کشــت محصول گوجــه فرنگی و 
بسته بندی این محصول دارد.یونس باربرز افزود: کشاورزان 
معتقدند که در نظر گرفتن تعرفه صادرات مشکلاتی برای 
آنان ایجاد می کند و ســبب ضرر و زیــان آنان خواهد بود 
که ما این خواســته را به اســتاندار و نماینده مردم منتقل 
کرده ایم.وی گفــت: باید همه تلاش کنیــم تا هزینه های 

کشاورزان کاهش پیدا کند و بیش از این متضرر نشوند.

با وجود اراضی ارزان قیمت و شــرایط اقلیمی مناسب برای 
پرورش شترمرغ در گلستان اما به دلیل عدم حمایت، رغبت 
زیادی به پرواربندی آن وجود ندارد و واحدهای پرورشی رو 

به تعطیلی رفته اند.
به گزارش مهر، گلســتان با برخورداری از دشت های وسیع 
و شــرایط آب و هوایی مطلوب در زمره استان های مستعد 
پرورش دام و طیور محسوب می شود و همین امر باعث شده 
این استان شمالی با داشــتن بیش از هزار واحد مرغداری 
یکی از قطب های پرورش طیور باشــد.در بخش دامپروری 
هم گلســتان عــلاوه بر صدها واحد صنعتی دام ســبک و 
سنگین )گاو، گوسفند و شتر( از واحدهای پرورش شترمرغ 
هم بی بهره نیســت.قیمت مناســب اراضی در دشت های 
شمالی گلستان و شــرایط اقلیمی مساعد، بستر لازم برای 
پرورش شــترمرغ را فراهم کرده است.هر چند دوره رشد و 
بهره برداری از شترمرغ نسبتاً طولانی است اما بازار مناسب 
تولیدات ناشی از این صنعت می تواند جبران خواب سرمایه 
آن باشــد.در صنعت پرورش شترمرغ هیچ محصولی بدون 
مشتری نیســت؛ از کود دامی تا پر، پوست )چرم(، گوشت، 
روده و تخم شــترمرغ هر کدام مشتریان زیادی دارد.اما با 
وجود ســودهی بالای این دام، تعداد واحدهای پرورشی در 
گلســتان روز به روز در حال افول بــوده و تولیدکنندگان 
مهم ترین عامــل آن را افزایــش »قیمت نهــاده« عنوان 
می کنند.از دیگر موضوعاتی که صنعت شترمرغ در گلستان 
با آن دست به گریبان بوده، نبود صنایع تکمیلی و فرآوری 
محصولات تولیدی از این دام است. یقیناً خلق ارزش افزوده 
در صنعت شترمرغ بدون دسترسی به واحدهای فناوری و 

صنایع تکمیلی ممکن نیست.
اگر دغدغه فعالان این صنعت برطرف شود می توان علاوه بر 
توســعه واحدهای صنعتی پرورش این دام به سراغ پرورش 
شــترمرغ در مقیاس های خرد و خانگی رفت، شــغلی که 

نسبت به آورده اولیه درآمد مطلوبی را در پی خواهد داشت.
یک کارشــناس دام در این خصوص به خبرنگار مهر گفت: 
گلستان با توجه ظرفیت سازی تولید حدود 2۰۰ تن گوشت 
شترمرغ در سال و با توجه به قابلیت ها و پتانسیل و شرایط 
مستعد اقلیمی، می تواند قطب پرورش شترمرغ باشد.تقی 
ایزدیار با اشاره به بازدهی بالای این حیوان، افزود: شترمرغ 
پرنده ای بسیار قانع و کم غذا بوده و در برابر بیماری ها مقاوم 
است.وی عنوان کرد: گوشت این پرنده انرژی زیاد و چربی 
کم و کلسترول پایین دارد و سالم ترین گوشت قرمز است.
ایزدیار گفت: علاوه بر گوشــت، فرآورده های دیگر شترمرغ 
همچون پوست، چرم، روغن، گوشت، پر و تخم این پرنده، 
می تواند سهم قابل توجهی از گردش چرخ اقتصاد استان را 

به خود اختصاص دهد.
یک پرورش دهنده شــترمرغ در گلســتان هم به خبرنگار 
مهر گفــت: در حال حاضر 1۰۰ رأس شــترمرغ در واحد 
پرورشــی خود داشته که بیشــتر روی فروش گوشت آن 
متمرکز هستیم.صادق شــهریاری که واحد تولیدی آن در 
گمیشان واقع اســت، افزود: مهم ترین مشکل این صنعت 
افزایش سرســام آور قیمت نهاده بوده که نســبت به سال 
گذشــته سه برابر شده است.وی بیان کرد: اگر از واحدهای 
پرورشی شــترمرغ در استان حمایت شود سوددهی خوبی 
دارد و می توان این واحدها را توســعه داد.شــهریاری ادامه 
داد: هــم اکنون بســیاری از واحدها تعطیل شــده و یا به 
ســمت پرورش مرغ می روند زیرا دوره برگشت سرمایه در 
پرورش مرغ کوتاه تر اســت اما دوره رشــد جوجه شترمرغ 
حدود هشــت ماه بوده، در نتیجه خواب پول زیادتر است.
وی گفت: امسال تولیدات خود را در گرگان عرضه کرده ایم 
اما در سنوات قبل آن را به تهران و تبریز ارسال می کردیم.
شهریاری با بیان اینکه هر کیلوگرم شترمرغ زنده ۷۰ هزار 
تومان عرضه می شود، افزود: با وجود ارشمند بودن پوست و 

پر و روده شترمرغ اما در گلستان صنایع تبدیلی آن وجود 
نداشــته لذا پرورش دهنده نمی تواند از منافع آن بهره مند 
شــود.وی عنوان کرد: با توجه به بالابودن هزینه کارگری و 
هزینه های برق، آب و غیره ســوددهی در نگهداری تعداد 
رأس های بالا امکان پذیر اســت؛ به عنــوان مثال به جای 
نگهداری 1۰۰ رأس باید 6۰۰ رأس شــترمرغ را نگهداری 

کنید تا سوددهی داشته باشد.
شــهریاری که مدیر تنها واحد صنعتی پرورش شترمرغ در 
استان است، گفت: در شــروع فعالیت، این واحد پرورشی 
از تســهیلات کم بهره، برخوردار شدیم اما هم اکنون برای 
دریافت ســرمایه در گردش باید تسهیلات با نرخ سود 18 
درصد و بدون تنفس دریافت کنیم که اصلًا به صرفه نیست 
و توانایی پرداخت سود را نداریم.این تولیدکننده گلستانی 
با اشاره به اینکه دستگاه جوجه کشی در این واحد مستقر 
است، بیان کرد: نوع نژاد شترمرغ پرواری در ایران مختلف 
بــوده به گونه ای کــه در هر واحد پرورشــی از چند نژاد، 
می توان شترمرغ یافت.وی توضیح داد: در ابتدا یک میلیارد 
و 2۰۰ تومان وام دریافت کردیم و 6۰۰ میلیون تومان هم 
آورده خودمان بود و تاکنون حدود سه میلیارد تومان هزینه 
کرده ایم.شهریاری گفت: در ابتدا 6 نفر به طور مستقیم در 
این مجموعه کار می کردند که به دلیل کاهش تعداد دام ها، 
مجبور به تعدیل نیرو شــدیم.معاون دام و طیور ســازمان 
جهاد کشاورزی گلســتان هم در این خصوص به خبرنگار 
مهر گفت: گلستان به ســبب شرایط خاص اقلیمی و آب و 
هوایی در زمره استان های مستعد پرورش شترمرغ محسوب 
می شــود اما تاکنون استقبال خوبی از سوی سرمایه گذاران 
در این صنعت انجام نشــده است.محمد خیراندیش افزود: 
چنــد مجموعه تولیــدی در بخش پروار، مولــد و توأم در 
انبارالوم، گرگان و شرق گلستان وجود داشته که هم اکنون 
به دلیل مشــکلات مالی میزان تولیــد خود را کاهش داده 

اند.وی ادامه داد: علاوه بر آنکه پرورش شــترمرغ در استان 
نیازمند حمایت های مالی و تســهیلات مناســب است، به 
ایجاد صنایع تبدیلی و وابســته آن هــم نیاز دارد تا انگیزه 
تولیدکنندگان بــالا برود.خیراندیش گفت: در ســال های 
اخیر هزینه نگهداری پرورش شترمرغ افزایش یافته و برای 
اقتصادی تر کردن آن باید واحدهای تبدیلی ایجاد شود.وی 
بیان کرد: در حال حاضر هر کیلوگرم چرم شترمرغ با قیمت 
2۰۰ دلار در بازارهای جهانی خرید و فروش می شود اما در 

گلستان امکان فرآوری این محصول وجود ندارد.
خیراندیش اضافه کرد: توســعه و پرورش شترمرغ از جمله 
صنایعی است که می تواند بخشــی از دغدغه های اشتغال 
استان را برطرف کند.عضو کمیســیون کشاورزی مجلس 
شورای اسلامی هم در این خصوص گفت: پرورش شترمرغ 
در گلستان باید در قالب تدوین برنامه مشخص توسعه یافته 
و در کنــار آن صنایع تبدیلی از جمله دباغی، صنایع کیف، 
کفش، لباس و غیره هم ایجاد شــود.رحمت اله نوروزی با 
اشاره به سفر کمیسیون کشاورزی به گلستان، افزود: در این 
ســفر مباحث مختلف از جمله مشکلات پرورش دهندگان 
شــترمرغ مطرح شــد تا از ظرفیت های موجود به بهترین 
شکل استفاده شود.وی با اشاره به قیمت بالای نهاده، بیان 
کرد: واحدهای پرورشــی می توانند تا زیر 1۰ تن نهاده را از 
طریق تشــکل ها و بیش از 1۰ تن نهــاده از طریق بازارگاه 
دریافت کنند.نوروزی عنوان کرد: همچنین لازم اســت که 
دولت با کمک بخش خصوصی صنایع وابســته شترمرغ را 
ایجاد کند.به گزارش خبرنگار مهر، با وجود مســتعد بودن 
شرایط اقلیمی و جغرافیایی گلستان برای پرورش و گسترش 
صنعت شترمرغ اما تاکنون مســئولان اقدام جدی در این 
زمینه انجام نــداده اند و با توجه به ســوددهی بالای این 
صنعت لازم است تا حمایت جدی تری از پرورش دهندگان 

انجام شود.

سرپرســت اداره نظارت بر بهداشــت عمومی و مواد غذایی 
دام پزشکی گفت: احداث کشتارگاه در بعضی شهرستان ها 
توجیه اقتصادی ندارد از این رو در سرخس، قوچان، سبزوار 
با وجود مجوز احداث اما اقدامی برای ساخت صورت نگرفته 
اســت.محمد رشــتی باف در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
دام  اظهارداشت:کشــتارگاه های صنعتی  در مشهدمقدس 
اســتان شــامل کشــتارگاه های مشــهد، کوهان در جاده 
کلات، نیشــابور، فریمان، تربت جام و درگز در حال فعالیت 
هســتند، در تربت حیدریه نیز آن طور که بخش خصوصی 
اعلام کرده،قرار اســت تا پایان ســال 1۴۰1 کشتارگاه به 
بهره برداری برســد ولی هنوز افتتاح نشده است.وی افزود: 
البته کشتارگاه دوم در فریمان توجیه اقتصادی ندارد و بعید 

می دانم راه اندازی شود همان یک کشتارگاه هم تأمین کننده 
گوشــت فریمان و هم بخشی از مشــهد است و کشتارگاه 
دوم با اینکه موافقت نامه اش را گرفته اما بعید است ساخته 
شود. در سرخس و قوچان نیز کاری انجام نشده  است، در 
ســبزوار حدود 8 سال است کشــتارگاه نیمه کاره مانده و 
هنوز راه اندازی نشــده ، اما در تربت حیدریه ممکن است تا 

آخر سال افتتاح شود.
رشــتی باف خاطرنشــان کرد: 6 کشــتارگاه صنعتی در 
استان فعال است و کشــتارگاه های سنتی به اندازه نیاز هر 
شهرستان کشتار می کنند اما اجازه ندارندکشتارشان را به 
دیگر شهرســتان ها بفرستند،شهرداری موظف است مکانی 
را برای کشــتارگاه در نظر بگیرد و مــا موظفیم بر فرایند 

بهداشــتی در روند کشــتار نظارت کنیم تا حداقل ضوابط 
بهداشتی قابل  قبول ما را داشته باشد.رضایی،مدیر صنایع 
ســازمان جهاد کشاورزی خراســان رضوی، درباره افزایش 
کشتارگاه های صنعتی در خراسان رضوی اظهارداشت:برای 
ساخت کشتارگاه باید سرمایه گذار و متقاضی وجود داشته 
باشــد و اگر تعداد کشتارگاه های صنعتی افزایش نیافته به 
این دلیل بوده که کســی متقاضی آن نبوده است به عنوان 
نمونه کشتارگاه صنعتی ســبزوار؛ برای ساخت کشتارگاه 
مجوز گرفته اســت اما بیش از 1۰ سال گذشته و بهره وری 
نداشته است.وی افزود: درخصوص کشتارگاه سبزوار،حضور 
فرماندار شهرستان درکمیته سامان دهی بررسی انجام شد 
تا فرصتی به متقاضی برای ارائه داده شــود و بعد از آن به 

فرد دیگری داده خواهد شدضمن اینکه کشتارگاه صنعتی 
تربت حیدریه حدود ۷۵- 8۰ درصد پیشرفت داشته و این 
شهرســتان تاکنون کشــتارگاه صنعتی نداشته است.مدیر 
صنایع ســازمان جهاد کشاورزی استان اظهار کرد: ازجمله 
مشــکلات اصلی ما افزایش قیمت زیاد تجهیزات و وسایل 
به علت افزایش قیمت مواد اولیه اســت، بین 8 تا 1۰ برابر 
فقط اســتیل گران شده است که این موضوع در راه اندازی 
یک واحد تولیدی و صنعتی بسیار تأثیرگذار است  و تأمین 
منابع برای این موضوع و برون رفت از آن ســخت اســت.
رضایی کاهش ســرانه مصرف گوشــت و به تبع آن کاهش 
کشتار دام را از علل دیگر تمایل نداشتن به سرمایه گذاری 

در این حوزه دانست.

چندســالی است بازار شیراز با شــروع فصل سرد و به دلیل 
گران بودن قیمت پوشاک زمستانه به پوشاک تاناکورا و دست 
دوم روی خوش نشان داده است.به گزارش ایلنا، چند رگال 
لباس را در گوشــه ای از پیاده رو قرار داده اســت و لباس ها 
را از کیســه های ســیاه بیرون می آورد و بر سر رگال ها قرار 
می دهد، در فاصله چند صد متری چند دست فروش شبیه به 
هم هستند که لباس های زمستانه را که عمدتا پوشیده شده 
هســتند بر رگال ها می گذارند.کمی بعد مشتری و خریداران 
این چنین پوشــاک هایی که کم نیستند هر کدام لباسی را 
بر می دارنــد و پس از وراندازی و پذیرش کم و کاســتی ها 
آن را می خرند.قیمت های پایین لباس های زمســتانه نسبت 
به قیمت های بازار علاقمندی بســیاری برای خرید پوشاک 
تاناکورا شده است.پوشاک هایی که عمدتا دست دوم هستند 
اما با قیمت بســیار پایین نســبت به جنس های مشابه و نو 
عرضه می شــوند و بسیاری راغب به خرید آن هستند.برخی 
از فروشنده ها به مشتری هایی که توان خرید جنس بهتری 
دارند جنس های با کیفیت تری را معرفی می کند که عمدتا 
مارک و خاص هستند.بســیاری خواهان لباس خارجی و به 
نوعی مارک هستند خواستار خرید چنین لباس هایی هستند 
که یا کمتر پوشــیده شده و یا اینکه به نوعی وارد شده است 
و دست دوم نیستند.اگرچه این پوشاک ها با قیمتی ارزان تر 
عرضه می شــود اما از نظر بهداشت و تاثیر بر رکود تولیدات 

داخلی همواره مورد ســئوال بوده اســت. رئیــس اتحادیه 
خیاطان و تولید کنندگان پوشــاک شیراز  در گفت و گو با 
ایلنا و با اشــاره به اینکه در بحث خرید پوشــاک تاناکورا دو 
موضوع مطرح اســت، می گوید: عده ای به دلیل ارزان بودن 
خواســتار خرید این پوشاک می شوند و برخی به دلیل تنوع 
جنس و کیفیتی که پوشــاک های خارجــی دارند  مایل به 
خرید چنین پوشاک هایی هســتند.صابر کاظمی با اشاره به 
اینکه تمایل به خرید پوشاک تاناکورا به معنای تأیید پوشاک 
تاناکورا نیســت و سلامتی و بهداشت استفاده از این پوشاک 
مطرح است، عنوان می کند: همچنین براساس مدل کیفیت و 
کهنگی یا تازگی آن، دسته بندی شده و خریدار پوشاک های 
ارزان قیمت می شوند.کاظمی با بیان اینکه برخی از لباس های 
تاناکورا نیز از لباس نو هم گران تر و به نوعی مارک و شناخته 
شده هســتند، تصریح می کند: به واسطه تحریم ها و مسائل 
ارزی چنین پوشــاک هایی وارد نمی شوند و در هر دو حالت 
خرید چنین پوشاک هایی ضربه به تولید داخلی است. رئیس 
اتحادیه خیاطان و تولید کنندگان پوشاک شیراز با انتقاد از 
اینکه از تولید کننده ها حمایت نمی شود و  چند سالی است 
که بنا بود یارانه تولید به تولیدی ها پرداخت شود اما تاکنون 
پرداخت نشده ، یادآور می شود: صرفا تبلیغات و بهره برداری 
از صحبت ها می شــود اما در عمل دست تولید کننده خالی 
است.کاظمی با اشاره به هزینه سنگین تولید می گوید: اینکه 

قیمت لباس گران تر می شــود به معنای سود بیشتر نیست 
بلکه نشــان دهنده گران شدن هزینه تولید است و این خود 
به خود تقاضا را کمتر می کند و تعداد فروش کاهش می یابد.

وی با اشاره به اینکه تولیدکنندگان در دوران بیماری کرونا 
ضربه خوردند و تولید پوشاک ضربه دید و خیلی از کارگاه ها 
تعطیل شدند، عنوان می کند: حدود ۴۵۰ تا ۵۰۰ تولیدکننده 
پوشاک داریم که خیلی از آنها فعال نیستند و کارگر ندارند.

کاظمی با اشاره به اینکه در حال حاضر بازار پوشاک خوابیده 
است و زمانی که بازار خوب نباشد به طبع تولید کننده هم 
بازار خوبی ندارد، ابراز می کند: همچنین نوســانات قیمتی 
برای این موضوع تاثیر گذار است و شرایط را تشدید می کند.

تولید زیر زمینی و فروش پوشــاک نیز موضوع دیگری است 
که رئیس اتحادیه خیاطان و تولید کنندگان پوشاک شیراز در 
این باره می گوید: تولید زیرزمینی پوشاک بدون مجوز است 
و افراد در منازل مسکونی کارگاه تولید ایجاد و پوشاک تولید 
می کنند.به گفته کاظمی در شرایط تولید زیرزمینی پوشاک 
هر مارک نوشــته ای که شــاید مناسب جامعه نباشد بر آن 
گذاشته می شود.وی با بیان اینکه به صورت موردی نمی توان 
به تولیدی های زیرزمینی ورود کرد  و برای ورود به این منازل 
خلاء قانونی داریم، عنوان می کند:  درواقع منزل مســکونی  
همزمان تجاری شــده است و در آن فعالیت تجاری می شود 
و حتی پوشــاکی که مناسب فرهنگ و جامعه نیست تولید 

می شود.کاظمی افزود: این درحالی است که تولید کننده در 
بحث بیمه و مالیات باید پرداختی داشــته باشــد اما چنین 
تولیدی های زیرزمینی که تعداد آنها خیلی بالا است مشکلی 
برای کارگاه های قانونی شــده اند.رئیس اتحادیه خیاطان و 
تولید کنندگان پوشاک شیراز همچنین به تعدد تولیدی ها 
اشاره و می گوید: بســیاری از تولیدی ها تحت عنوان مراکز 
خیریه، واحدهای آموزشی، مساجد و حسینیه ها تولیدی راه 
انداخته اند  که این موضوع کمر تولید را می شکند.کاظمی در 
رابطه با کیفیت تولید پوشــاک داخلی نیز می گوید:  تولید 
کننده هــای خوب و قــدری داریم و باید حمایت شــوند و 
کارگران خوبــی را داریم که لباس هایی که تولید می کند با 
لباس های خارجی برابری می کند.وی با بیان اینکه بسیاری 
از پوشاک در شیراز تولید می شود و  برخی مواقع  به تهران 
ارسال می شود و با بسته بندی تهران به اسم  پوشاک تهران 
به فروش می رسد . رئیس اتحادیه خیاطان و تولید کنندگان 
پوشاک شــیراز تصریح می کند:  در واقع تولید کننده هایی 
که در اســتان داریم پوشــاک را با بســته بندی های تهران 
می فروشــند و گرنه از نظر فنی و کیفیت مشــکلی نداریم.
به گزارش ایلنا؛ در چند ســال اخیر با افزایش قیمت تولید 
پوشــاک بسیاری به خرید پوشاک های دست دوم به واسطه 
ارزان بودن روی آورده اند و این بازار با استقبال خوبی همراه 

شده است.

کشاورزان استان بوشهر خواستار شدند

حذف تعرفه صادرات محصول گوجه فرنگی 

صنایع تبدیلی ایجاد شود

شترمرغ صنعتی پرسود اما کم رمق در گلستان

بلاتکلیفی احداث کشتارگاه های صنعتی در خراسان رضوی

اقبال خوش تاناکورا در بازار شیراز

پوشاک شیراز به اسم کارِ تهران بسته بندی و به فروش می رسد

 حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه سه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی

 و ساختمان های فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 1۴۰16۰331۰11۰۰21۷۷مورخ 1۴۰1/۰8/12 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اسمعلی خلج 
فرزند رامند علی به شــماره شناســنامه 3 صادره از آوج در ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی در آن به مســاحت 3۰8/18 مترمربع مفروز از پلاک شماره 26۵ فرعی از 
1۴3 اصلــی واقــع در البرز و با خریداری از آقای محمد کمــال زاده که خود مالک اولیه 
می باشــد تایید می نماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز 
آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 503/ ف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/08/21
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/09/07

)نوبت دوم(

حسین رضا نوری شاد 
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج 
از طرف طرف عیسی شاهدی پاپکیاده


